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Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 2.2.2017 
 
 
 
     Poslanci           Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    2. MVDr. Július Selecký
    2. Ing. Gejza Gore   3. Jozef Fáber  
    3. Ing. Marián Kolesár   
              

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:1. Ing Peter Bobík 2. Ing. Vladimír Bersler 
                                             
         
            
Ostatní prítomní:                         1. Mgr. Viera Mokáňová 
     3. Ing. Peter Duč  
                                                                                              4. Mgr. Martin Kohut  
      
                                                                                                           
     
Priebeh rokovania: 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Program 
rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Návrh rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2017 s výhľadom na roky 2018 – 2019 
(len tabuľkový prehľad bez programového rozpočtu) 
Materiály na rokovanie boli členom finančnej komisie zaslané elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie so štruktúrou rozpočtu.  
Príjmová časť rozpočtu:  
Poslanec Ing. Gore sa informoval o predpokladanej výške vlastných príjmov škôl na 
rok 2017, resp. prečo je navrhovaná suma na rok 2017 vo výške 307,00 tis. € nižšia 
oproti očakávanej skutočnosti (OS) vo výške 413,29 tis. €. Odpoveď na túto otázku 
bola členom finančnej komisie zaslaná elektronickou poštou v nasledujúcom znení: 
„Vlastné príjmy škôl v roku 2016 boli oproti rozpočtu roku 2016 vyššie z dôvodu 
ročného zúčtovania zdravotného poistenia. Vlastné príjmy škôl roku 2017 
predstavujú predpokladanú sumu príjmov bez ročného zúčtovania zdravotného 
poistenia.“  
Poslanci Ing. Gore a Ing. Kolesár požadovali položkovite rozpísať zloženie 
ekonomickej klasifikácie (EK) 453 a 454001. Odpoveď bola zaslaná elektronickou 
poštou v nasledujúcom znení:  
„453 – Zostatok prostriedkov z predch. rokov: 
415,20   – AVŠ  
79,48     – Amfiteáter  
101,75   – RePar  
7,00       – Infraset 
Spolu:   603,43 tis. € 
 
 
 



454001 – Prevod prost. RF - schv. v predch. rokoch: 
87,11     – RePar.  
8,00       – Nasvietenie rím.-kat. kostola  
Spolu:   95,11 tis. € 
454002 – Prevod prost. FRB - schv. v predch. rokoch: 
31,96     – Uzn. 49/2015 
Spolu:   31,96 tis. €“ 
Poslanec Ing. Kolesár navrhol nefinancovať obstaranie rolby z prostriedkov 
rezervného fondu a teda z pôvodného návrhu rozpočtu príjmov na rok 2017  (EK 
454001 – Prevod prost. RF – schv. v predch. rokoch) navrhol vyňať sumu 70,00 tis. € 
na obstaranie rolby a sumu 6,00 tis. € na obstaranie projektovej dokumentácie (PD) 
pre MŠ 1. decembra a MŠ Pri polícií. Rovnako navrhol nefinancovať rekonštrukciu 
parkovacích miest z prostriedkov Fondu rozvoja bývania (EK 454002 – Prevod prost. 
FRB – schv. v predch. rokoch) a teda navrhol vyňať sumu 65,00 tis. € určenú na 
rekonštrukciu parkovacích miest. 
Výdavková časť rozpočtu:  
Poslanci Ing. Gore a Ing. Kolesár zdôraznili, že pri návrhu rozpočtu na rok 2017 sa 
nepostupovalo v zmysle metodiky a zásad vznesených poslancami za hnutie Trebišov 
Nahlas. V tejto súvislosti boli oproti pôvodnému návrhu rozpočtu na rok 2017, ktorý 
bol predložený vedením mesta na zasadnutie MsZ 12.12.2016, vyňaté z rozpočtu na 
rok 2017 všetky kapitálové príjmy a výdavky.   
Poslanec Ing. Gore sa informoval o dôvodoch navýšenia sumy na funkčnej 
klasifikácii (FK) 01.1.1 (Správa mesta a poslanci) v návrhu rozpočtu na rok 2017 
oproti OS 2016. Okrem uvedenej FK požadoval zaslať členom finančnej komisie 
dôvody navýšenia sumy výdavkov aj v prípade ďalších FK, u ktorých došlo 
k navýšeniu. Odpoveď na túto otázku bola členom finančnej komisie zaslaná 
elektronickou poštou v nasledujúcom znení: 
„01.1.1 – zvýšenie o 93,57 tis. € z dôvodu: 

 zákonná valorizácia platov o 4% k 1.1.2017, 
 dodatočná valorizácia od 1.9.2017 o 2%, 
 nárast stravnej jednotky už od 1.12.2016, 
 oprava sociálnych zariadení a kancelárií v budove MsÚ. 

01.8.0 – zvýšenie o 30,00 tis. € z dôvodu: 
 zákonná valorizácia platov o 4% k 1.1.2017, 
 dodatočná valorizácia od 1.9.2017 o 2%, 
 nárast stravnej jednotky už od 1.12.2016, 
 pôvodná žiadosť TS bola na 1 505,00 tis. €. 

03.1.0 – zvýšenie o 13,84 tis. € z dôvodu: 
 zákonná valorizácia platov o 4% k 1.1.2017, 
 dodatočná valorizácia od 1.9.2017 o 2%, 
 nárast stravnej jednotky už od 1.12.2016, 
 nové uniformy pre príslušníkov MsP. 

V ostatných FK dochádza k navýšeniam výdavkov hlavne z dôvodu zákonnej 
valorizácie platov o 4% k 1.1.2017, dodatočnej valorizácie od 1.9.2017 o 2% a 
nárastu stravnej jednotky už od 1.12.2016.“ 
Poslanec Ing. Gore ďalej navrhoval:  
- vo FK 04.5.1 vyňať sumu 65,00 tis. € na rekonštrukciu parkovacích miest, 

nakoľko na uvedenú akciu MsZ neschválilo použitie prostriedkov Fondu rozvoja 
bývania.  

- vo FK 06.2.0 znížiť sumu pre Aktivačné stredisko z navrhovaných 85,00 tis. € na 
50,00 tis. €. Ing. Duč argumentoval, že uvedená čiastka nepokryje skutočné 
potreby Aktivačného strediska a buď v priebehu roka 2017 dôjde k navýšeniu 
rozpočtu prostredníctvom rozpočtového opatrenia, alebo bude rozpočet výdavkov 



na uvedenej akcii prekročený. Poslanec Ing. Gore uviedol, že ak bude vyvíjaná 
aktivita zo strany vedenia mesta, bude možné hovoriť aj o inej rozpočtovanej 
sume.  

- v súvislosti s FK 08.1.0  zaslať členom finančnej komisie žiadosti klubov 
o dotáciu z rozpočtu mesta na rok 2017, ako aj súvisiaci návrh mesta. 
Viceprimátorka Mgr. Mokáňová zaslala dňa 3.2.2017 elektronickou poštou 
žiadosti o dotácie športových klubov. Ing. Duč 7.2.2017 zaslal elektronickou 
poštou návrh mesta týkajúci sa výšky navrhovaných dotácií.  

- Vo FK 09.1.1.1 – návrh rozpočtu na PD pre MŠ 1. decembra a MŠ Pri polícií 
zohľadniť po výstupe z komisie výstavby a majetku.  

Poslanec Ing. Kolesár v rámci FK 08.2.0 navrhol rozpočtovať výdavky na rok 2017 
na úrovni rozpočtu roku 2016.  
V súvislosti s obstaraním podkladovej vrstvy pod ihrisko s umelou trávou poslanec 
Ing. Kolesár navrhol vyňať sumu 184,51 tis. € z výdavkovej časti rozpočtu a túto 
sumu presunúť do prebytku rozpočtu s odvolaním sa na Uznesenie MsZ č. 50/2016. 
Ing. Duč oponoval, že pred spustením verejného obstarávania (VO) musí byť 
výdavok na výstavbu ihriska s umelým povrchom uvedený a schválený MsZ vo 
výdavkovej časti rozpočtu mesta. Poslanec Ing. Kolesár odmietol na túto rozsiahlu 
tému ďalej diskutovať, stojí si za svojím návrhom, odvolávajúc sa pritom na 
Metodické usmernenie sekcie auditu a kontroly MF SR č. MF/010871/2016 – 1411 
k finančnej kontrole vykonávanej podľa zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej 
kontrole a audite a o zmene a doplnení niektorých zákonov, § 6 ods. 4. Ing. Duč si 
taktiež stojí za svojím tvrdením, že VO sa môže spustiť až po schválení uvedenej 
sumy vo výdavkovej časti rozpočtu MsZ.  
Finančná komisia odporúčala vznesené pripomienky zapracovať do návrhu rozpočtu 
na rok 2017 a jeho tabuľkovú časť zaslať čo najskôr členom finančnej komisie na 
vyjadrenie pred uskutočnením následnej finančnej komisie v termíne 15.2.2017.  

3. Zámer spracovať koncepciu nakladania s odpadmi na území Mesta Trebišov 
Poslanec Ing. Kolesár navrhol uvedený materiál prerokovať, prípadne doplniť na 
komisii výstavby a majetku.  

4. Rôzne 
Neboli vznesené žiadne návrhy, postrehy a pripomienky 

5. Diskusia 
MVDr. Selecký požadoval: 

 zaslať elektronickou poštou informatívnu správu z rokovania finančnej 
komisie členom finančnej komisie na odsúhlasenie, 

 vyčísliť celkovú sumu daňových pohľadávok mesta Trebišov. Dňa 
7.2.2017 bol elektronickou poštou členom finančnej komisie zaslaný 
dokument s celkovým sumárom daňových dlžníkov, ktorý je možné 
kedykoľvek vygenerovať na portáli e-gov.sk  

 vymáhať pohľadávky za nájomné všetkými dostupnými legislatívnymi 
prostriedkami.   

6. Záver  
V závere rokovania sa predseda Ing. Cifranič poďakoval všetkým zúčastneným za 
účasť a rokovanie ukončil, pričom členov pozval na mimoriadne rokovanie finančnej 
komisie, ktoré sa uskutoční dňa 15.2.2017 o 16:00 hod. v zasadačke na II. poschodí 
MsÚ.  

 
V Trebišove, dňa 7.2.2017 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 



Komisia finančná          
                                                                                             

Informatívna správa zo zasadnutia komisie dňa 15.2.2017 
 
 
 
 
     Poslanci           Neposlanci 
Prítomní členovia komisie: 1. Ing. Jozef Cifranič    1. Ing. Vladimír Besler
    2. Ing. Gejza Gore   2. MVDr. Július Selecký
    3. Ing. Marián Kolesár   
    4. Ing. Peter Bobík    
              

               
                                        
Neprítomní členovia komisie:  1. Jozef Fáber                                          
         
            
Ostatní prítomní:                         1. Mgr. Peter Sovák 
     2. Ing. Peter Duč  

    3. Mgr. Martin Kohut 
                                                                                              4. Mgr. Martina Dembická  
      
                                                                                                               
Priebeh rokovania: 
 
 

1. Otvorenie 
Rokovanie finančnej komisie otvoril predseda komisie Ing. Cifranič. Program 
rokovania bol schválený jednomyseľne.  

2. Návrh rozpočtu Mesta Trebišov na rok 2017 s výhľadom na roky 2018 – 2019  
Materiály na rokovanie boli členom finančnej komisie zaslané elektronickou poštou. 
Ing. Duč stručne oboznámil členov finančnej komisie so štruktúrou rozpočtu. 
Informoval, že do uvedeného návrhu rozpočtu zapracoval vznesené požiadavky 
členov finančnej komisie, ktoré zaslal na finančné oddelenie poslanec Ing. Bobík. 
Navrhované zmeny v návrhu rozpočtu:  
- vo FK 01.8.0 znížiť sumu 6,00 tis. € pre občianské združenia a nadácie na sumu 

3,00 tis. € 
- vo FK 08.2.0: 

 znížiť sumu z 205,00 tis. € – Kultúrne služby – na sumu 180,00 tis. €, 
 znížiť sumu z 5,00 tis. € – Folklórny festival – na sumu 2,00 tis. €, 
 znížiť sumu z 3,00 tis. € – Kultúrne leto – na sumu 2,50 tis. €, 
 znížiť sumu z 20,00 tis. € – Dni mesta – na sumu 10,00 tis. €. 

Metodické zníženie výdavkov, o ktoré sa dočasne zvýši prebytok a po VO sa 
v objeme z výsledku verejného obstarania následne presunú z prebytku do výdavkov: 
- vo FK 08.1.0 – výstavba ihriska – umelý trávnik v sume 184,51 tis. €, 
- vo FK 09.1.1.1 – MŠ Pri polícii – rekonštrukcia v sume 15,60 tis. €, 
- vo FK 09.1.1.1 – MŠ 1. decembra – rekonštrukcia v sume 15,60 tis. €, 
- vo FK 09.1.2.1 – CZŠ Sv. Juraja – rekonštrukcia v sume 24,00 tis. €. 

 
Po zapracovaní požadovaných zmien vznikol prebytok v rozpočte vo výške 
837,53 tis. €. Členovia komisie prostredníctvom poslanca Ing. Bobíka vzniesli taktiež 
požiadavku, aby bol konečný prebytok pri schvaľovaní rozpočtu vo výške minimálne 



900,00 tis. €, z dôvodu dostatku finančných prostriedkov na krytie spoluúčasti mesta 
pri ďalších investičných akciách. Z uvedeného dôvodu bolo nutné navýšiť prebytok 
minimálne o 62,47 tis. €, finálne o sumu 79,00 tis. €. Konečný prebytok v návrhu 
rozpočtu na rok 2017 je vo výške 916,53 tis. €.  
Ing. Duč ďalej vyslovil návrh na zníženie celkového navrhovaného prebytku o sumu 
65,00 tis. €, čo predstavuje sumu, o ktorú bola znížená celková navrhovaná suma 
dotácií pre športy na rok 2017 (z pôvodne vedením mesta navrhovaných 175,00 tis. € 
na súčasne navrhovaných 110,00 tis. €.). Poslanec Ing. Bobík vyslovil domnienku, že 
v návrhu rozpočtu výdavkov nebolo nutné znižovať dotáciu pre športy, pretože podľa 
neho vo FK 01.1.1 jestvuje rezerva vo výške 65,00 tis. €. Ing. Duč v tejto súvislosti 
oponoval, že na uvedenej FK nevidí rezervu, pričom sa opieral aj o predošlý 
telefonát, v ktorom poslanec Ing. Bobík vyjadril názor, že kalkulácia mzdových 
výdavkov na FK 01.1.1 je natoľko nízka, že nemusí vykryť skutočnú potrebu 
mzdových prostriedkov počas roka 2017. Finálne však členovia finančnej komisie 
odmietli znižovať navrhovaný prebytok rozpočtu v prospech navýšenia sumy dotácií 
pre športy na rok 2017. Poslanec Ing. Kolesár uviedol, že predkladaný návrh 
rozpočtu na rok 2017 s výhľadom na roky 2018 – 2019 je s rozpočtovým prebytkom 
vo výške 916,53 tis. € pre poslancov hnutia Trebišov Nahlas akceptovateľný. 
Členovia finančnej komisie odporúčajú do tabuľkovej časti rozpočtu na rok 2017 
zakomponovať i sumár finančných prostriedkov, ktoré sú rezervované v prebytku 
rozpočtu na jednotlivé investičné akcie v zmysle metodického usmernenia sekcie 
auditu a kontroly MF SR č. MF/010871/2016 - 1411 k finančnej kontrole 
vykonávanej podľa zákona č. 357/2015 Z. z. o finančnej kontrole a audite a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov. 
Finančná komisia odporúčala MsZ uvedený Návrh programového rozpočtu Mesta 
Trebišov na rok 2017 s výhľadom na roky 2018 – 2019 schváliť.  

 
 ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  

 
3. Oprava mestských komunikácii a chodníkov 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia k uvedenému materiálu nemala žiadne pripomienky a 
materiál odporúčala MsZ schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 

4. PD – Rekonštrukcia MŠ Pri polícii  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia materiál prerokovala, vzniesla pripomienky a odporúčania 
týkajúce sa formulácie rezervácie finančných prostriedkov na danú investičnú akciu 
v prebytku rozpočtu, ako aj záväzok presunúť objem finančných prostriedkov 
z prebytku rozpočtu do výdavkovej časti rozpočtu v sume zodpovedajúcej VO a to 
po ukončení VO. Vychádzala pritom z vyššie citovaného metodického usmernenia 
MF SR. Finančná komisia odporúčala MsZ uvedený materiál po zapracovaní 
pripomienok a odporúčaní schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 

5. PD – Rekonštrukcia MŠ 1. decembra 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Finančná komisia odporúčala MsZ uvedený materiál po zapracovaní pripomienok 
a odporúčaní, identických ako v bode č. 4, schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  



 
6. Obnova obalových konštrukcií MŠ Mier, Hviezdoslavova ulica, Trebišov 

Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Členovia finančnej komisie uvedený materiál prerokovali. Poslanec Ing. Bobík sa 
pýtal, či v prípade tohto materiálu ide len o jeho opätovné predloženie, alebo či sa 
jedná o úplne inú žiadosť. Ing. Duč odpovedal, že sa jedná o rovnakú žiadosť, 
s rovnakým rozpočtom výdavkov i rovnakou spoluúčasťou ako v prípade 
schváleného Uznesenia č. 96/2015. Finančná komisia odporúčala MsZ uvedený 
materiál po zapracovaní pripomienok a odporúčaní, identických ako v bode č. 4, 
schváliť. 
  
ZA – 5  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 1  
 

7. Zámer a verejné obstarávanie podlimitnej zákazky – Infražiarič 
s príslušenstvom 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Poslanec Ing. Kolesár vzniesol pripomienku, že v uvedenom Návrhu na uznesenie je 
potrebné vypustiť bod b) z dôvodu jeho neopodstatnenosti. Finančná komisia 
odporúčala MsZ uvedený materiál po zapracovaní pripomienky poslanca 
Ing. Kolesára schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 

8. Návrh VZN o poskytovaní dotácií  
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč uviedol, že v súvislosti s vykonanou kontrolou NKÚ bol, ako dôsledok 
odstránenia nedostatkov zistených kontrolou, namiesto pôvodne predkladaného 
Dodatku č. 1 k VZN č. 119/2012 o poskytovaní dotácií vypracovaný návrh nového 
VZN. Poslanec Ing. Kolesár vzniesol požiadavku na doplnenie článku 6 o bod 6.4. z 
pôvodného VZN č. 119/2012. Upozornil na jazykovú korektúru predkladaného 
návrhu VZN, ako aj na správnu formuláciu článku 8. Finančná komisia odporúčala 
MsZ uvedený materiál po zapracovaní pripomienok poslanca Ing. Kolesára schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 

9. Projektové zámery – učebne ZŠ 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Mgr. Dembická stručne oboznámila členov finančnej komisie s projektovými 
zámermi. Poslanec Ing. Kolesár a predseda Ing. Cifranič vyzvali na odstránenie 
a úpravu nezrovnalosti. Finančná komisia odporúčala MsZ uvedený materiál po 
zapracovaní pripomienok schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 

10. Podpora prístupu k pitnej vode v prostredí separovaných a segregovaných 
marginalizovaných rómskych komunít pomocou vodovodov v Trebišove 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Mgr. Dembická stručne oboznámila členov finančnej komisie s projektom. 
Informovala členov finančnej komisie o výške spoluúčasti mesta v projekte. 
MVDr. Selecký sa informoval akým spôsobom budú prideľované čipové karty 
slúžiace na výdaj vody, z dôvodu, že sa v rómskej osade nachádza veľa neplatičov. 
Prednosta Mgr. Sovák uviedol, že konkrétne pridelenie kariet bude ošetrené 
prostredníctvom VZN. Ing. Besler sa informoval, či v rámci tohto projektu už 
nebudú potrebné žiadne ďalšie finančné prostriedky. Poslanec Ing. Kolesár 



odporučil, keďže ide o NFP, že je potrebné pripraviť dohodnutý vzor Návrhu 
uznesenia s rezervovaním finančných prostriedkov v prebytku rozpočtu na rok 2017, 
obdobne ako v bode č. 4. Poslanec Ing. Gore taktiež uviedol, aby sa Návrhy uznesení 
zjednotili na požadovanú formu. Finančná komisia odporúčala MsZ uvedený 
materiál po zapracovaní pripomienok a odporúčaní, obdobných ako v bode č. 4, 
schváliť. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 

11. Dodatok č. 1 k nájomnej zmluve s Gréckokatolíckou eparchiou Košice 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Dodatkom č. 1 k Nájomnej zmluve sa mení, resp. rozširuje účel nájmu CZŠ sv. 
Juraja aj o materskú školu.  
Finančná komisia materiál prerokovala a odporúčala MsZ schváliť ho. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 

12. Prenájom nehnuteľného majetku mesta Trebišov pre nájomcu OZ Slavoj 
Trebišov 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
V tomto prípade sa jedná o opätovný prenájom nehnuteľností tvoriacich Areál 
futbalového štadióna v Trebišove, ktorých je OZ Slavoj Trebišov dlhoročným 
užívateľom. Finančná komisia materiál prerokovala a odporúčala MsZ schváliť ho. 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 

13. Výstavba novej multifunkčnej športovej haly 
Materiály na rokovanie boli členom finančnej komisie zaslané elektronickou poštou. 
Dňa 3.2.2017 bola do podateľne mesta doručená výzva na spoluprácu medzi 
Slovenským zväzom ľadového hokeja (SZĽH) a Mestom Trebišov pri výstavbe 
novej multifunkčnej športovej haly (v zimných mesiacoch – ľadová plocha, v letných 
mesiacoch loptové športy). Nová hala by mala byť vybudovaná v areáli ZŠ Pribinova 
a mala by mať rozmery 76m x 56m. Investorom a prevádzkovateľom novej haly má 
byť SZĽH. Záväzok mesta v tomto projekte by spočíval najmä v zabezpečení 
inžinierskych sietí, zabezpečení využívania príjazdových komunikácií a parkovacích 
miest pre účely tejto stavby, príprave stavebného pozemku, záväzku mesta 
prenajímať klzisko na verejné korčuľovanie minimálne 60 hodín mesačne, ako aj 
záväzok navýšenia počtu hodín telesnej výchovy na korčuľovanie, hokej a to 
v školách v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta. Finančná komisia materiály 
prerokovala, požiadala o doplnenie z dôvodu nejasností týkajúcich sa vysporiadania 
vlastníckych vzťahov novovzniknutého objektu, spôsobu financovania výstavby, ako 
aj samotnej prevádzky objektu. Finančná komisia zobrala uvedený materiál na 
vedomie.  

14. Výkladové stanovisko k stavbám – EKS 
Materiál na rokovanie bol členom finančnej komisie zaslaný elektronickou poštou. 
Ing. Duč členov komisie stručne oboznámil s výkladovým stanoviskom Úradu pre 
VO pre zadávanie podlimitných zákaziek na uskutočnenie stavebných prác, podľa 
ktorého „zákazka na uskutočnenie stavebných prác, ktorej predmetom je najmä 
uskutočnenie stavby, vypracovanie projektovej dokumentácie a uskutočnenie stavby 
alebo uskutočnenie stavebných prác podľa projektovej dokumentácie, je svojou 
povahou (svojím charakterom) jedinečná, nie je bežne dostupná na trhu, a preto ju 
nie je možné zadávať cez elektronické trhovisko.“ 
Finančná komisia materiál zobrala na vedomie postup uvedený vo výkladovom 
stanovisku k stavbám – EKS. 



15. Rôzne 
V prvom bode bodu Rôzne Ing. Duč predložil Návrh uznesenia na ihrisko 
s umelým povrchom. Uvedený materiál bol zaslaný členom finančnej komisie 
elektronickou poštou. Členovia komisie za prerokovanie uvedeného materiálu v bode 
Rôzne hlasovali takto: 
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  
 
Ing. Duč stručne oboznámil členov komisie s materiálom.  
Poslanec Ing. Gore sa informoval, či sú podklady k VO na ihrisko k dispozícii. Ing. 
Duč informoval, že uvedené materiály sú k dispozícii, ale nemôžu byť verejne 
distribuované prostredníctvom elektronickej pošty. Poslanec Ing. Kolesár oponoval, 
že je nevyhnutné, aby poslanci poznali navrhovaný postup VO na to, aby mohli VO 
vôbec schváliť. Dodal, že pokiaľ uvedený Návrh na uznesenie nebude obsahovať aj 
postup VO, takýto materiál poslanci hnutia Trebišov Nahlas  nepodporia. Aj ostatní 
členovia komisie – poslanec Ing. Bobík, poslanec Ing. Gore a MVDr. Selecký 
zastávali názor, že pri zverejňovaní súťažných podkladov (Výzvy na predkladanie 
ponúk, Objednávkové formuláre) nedochádza k porušovaniu zákona o VO. Ing. Duč 
oponoval, že vedenie Mesta Trebišov, opierajúc sa o názory pracovníkov 
zodpovedných za VO, ako aj výstupy právnej analýzy, má za to, že zverejňovanie 
materiálov je v rozpore so zákonom o VO. V dôsledku vzniknutého argumentačného 
sporu poslanec Ing. Bobík navrhol, aby predstavitelia mesta v tejto veci  požiadali 
o odborné stanovisko Úrad pre VO. Poslanec Ing. Kolesár ako riešenie navrhol 
uvedené materiály v tlačenej podobe distribuovať poslancom a na webovej stránke 
mesta zverejňovať materiály bez detailov o VO. Poslanec Ing. Gore uviedol, že 
uvedené VO má byť ukončené elektronickou aukciou. Členovia finančnej komisie 
poverili poslanca Ing. Goreho k prevzatiu materiálov na základe vyzvania prednostu 
MsÚ Mgr. Sováka.  
Členovia finančnej komisie sa zhodli, že ďalší postup v prípade projektu ihrisko 
s umelým povrchom je potrebné dodatočne prerokovať na základe zistení presného 
postupu VO, ako aj ďalších podmienok spolufinancovania tohto projektu 
z prostriedkov SFZ. Poslanec Ing. Kolesár navrhol z Návrhu uznesenia vyškrtnúť 
bod 4 písm. b) poukazujúci na presun rezervovaných finančných prostriedkov 
z prebytku do výdavkovej časti rozpočtu vo výške 78,00 tis. € určených na umelý 
povrch. Za takto sformulované podmienky hlasovali členovia komisie takto:  
 
ZA – 6  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 0  

 
V druhom bode bodu Rôzne Ing. Duč predložil Návrh uznesenia týkajúci sa 
záväzku navýšenia dotácií na športové aktivity na rok 2017. V ňom by sa poslanci 
MsZ zaviazali – prostredníctvom rozpočtovej zmeny v priebehu roka 2017 – navýšiť 
sumu výdavkov na dotácie na športové aktivity na rok 2017 a to vo výške, ktorá bude 
zodpovedať sume medziročného zúčtovania výnosu dane z príjmu poukázaného 
územnej samospráve za rok 2016. 
Dodávame, že mesto pôvodne (návrh rozpočtu zverejnený na Úradnej tabuli mesta 
25.1.2016) navrhovalo predložiť MsZ na schválenie dotácie v nasledujúcom zložení: 

 Slavoj TV (futbal)  113,00 tis. € 
 HK 2016 TV (hokej)      8,00 tis. € 
 Adler TV (hokejbal)      5,00 tis. € 
 HK Slavoj TV (hádzaná)   37,00 tis. € 
 NK 99 TV (nohejbal)      3,00 tis. € 
 Dotácie do 3,00 tis. €      9,00 tis. € 
 Spolu    175,00 tis. € 

 



Vzhľadom na vyššie uvedenú nepriamo vynútenú redukciu výdavkov bolo vedenie 
Mesta Trebišov nútené predložiť nasledujúce, výrazne zredukované, sumy dotácií: 

 Slavoj TV (futbal)  77,00 tis. € 
 HK 2016 TV (hokej)    2,00 tis. € 
 Adler TV (hokejbal)    3,50 tis. € 
 HK Slavoj TV (hádzaná) 22,00 tis. € 
 NK 99 TV (nohejbal)    1,50 tis. € 
 Dotácie do 3,00 tis. €    4,00 tis. € 
 Spolu             110,00 tis. € 

 
Z dôvodu 37,14%-ného zníženia celkovej navrhovanej sumy dotácií oproti 
pôvodnému návrhu bolo navrhnuté dorovnanie chýbajúcej sumy rozpočtových 
prostriedkov o sumu medziročného zúčtovania výnosu dane z príjmu poukázaného 
územnej samospráve za rok 2016. 
Členovia komisie hlasovali o prerokovaní uvedeného Návrhu na uznesenie. Na 
základe výsledkov hlasovania materiál prerokovávaný nebol.   
  
ZA – 1  PROTI – 0  ZDRŽAL SA – 5  
 

16. Diskusia  
Poslanec Ing. Kolesár požiadal, aby zamestnanci MsÚ dôkladne dodržiavali 
ustanovenia Uznesenia MsZ č. 92/2015, obzvlášť body b) a c).  
Poslanec Ing. Gore vyslovil domnienku, že keďže investičné akcie – Rekonštrukcie 
MŠ 1. decembra, MŠ Pri polícii a CZŠ Sv. Juraja – majú, v zmysle spoločného 
slovníka obstarávania – CPV rovnaký kód, malo by sa v prípade VO postupovať 
prostredníctvom Vestníka VO a nie prieskumom trhu, nakoľko uvedené projekty 
podľa neho tvoria jeden celok s rovnakým kódom CPV. V tejto veci preto navrhol 
o odborné stanovisko opätovne požiadať Úrad pre VO.  

17. Záver  
V závere rokovania sa predseda Ing. Cifranič poďakoval všetkým zúčastneným za 
účasť a rokovanie ukončil.  

 
 
V Trebišove, dňa 17.2.2017 
 
Zapísal: Ing. Peter Duč, tajomník komisie 
Schválil: Ing. Jozef Cifranič, predseda komisie 

 


